

TÜRK TİCARET OFİSİ
土 耳 其 貿 易 辦 事 處
TURKISH TRADE OFFICE

日期:10/01/2012

編號: 05

教育部

敬啟者:

土耳其教育部來函表示，為促進國際文化交流，土耳其位在北部黑海”特拉布松”省 (Trabzon)政府以及該省的-“阿克恰阿巴特”(Akçaabat)城市的一所著名”阿克恰阿巴特美術與體育高級中學校”(Akçaabat Fine Art and High School Administration)將於2012年5月11日，特別為全球中、高年級(年齡由14歲至18歲之間)學生，聯合主辦了一場”從綠到藍”為題的青少年美術比賽。這項美術比賽的參加辦法與參賽資格及報名表格，均刊載於以下所述的官方網站內。報名日期:自即日起至2012年三月23日止前，須將所創作的作品寄發，並經由主辦單位評選後，凡被入圍參賽者，名單也將於2012年的4月6日之後，除公佈在官網地址:www.trabzon.meb.gov.tr外，同時，也將以書面或電郵另行告知。希冀 貴部能將此一訊息發佈給全台灣各縣、市中、高學校，並誠摯的歡迎踴躍參加!倘若有任何疑問之處，亦隨時歡迎與我辦事處洽詢!

備註:一、各校參賽人數最多以不超過20名，並每名最多以三幅作品為限。
二、各校將學生參賽作品收齊後，統一以航空郵件方式一併寄往主辦單位。

主辦單位聯絡及郵寄地址如下:

學校名稱: Akçaabat Güzel Sanatlar ve Spor Lisesi

地址: Fatih Mahallesi Güzel Sanatlar Sokak ,
Söütlü/Akçaabat/TRABZON -TÜRKKEY .

TEL: +90-462-248-8141

FAX: +90-462-248-8165

E-MAIL: trabzonagsl@mynet.com

trabzonafsl@hotmail.com

Web: <http://www.trabzongsl.k12.tr>

隨函附上土耳其”特拉布松省政府”邀請函內容影本! 順致
崇高的敬意!



Ateş BALKAN

代表

T.C

TRABZON GOVERNORSHIP

Akçaabat Fine Arts and Sport High School Administration

FINE ARTS HIGH SCHOOLS 'FROM GREEN TO BLUE 'COMPETITION OF CHILDREN'S ART WORK

AIM: This art work and competition is organised by Trabzon governorship and Akçaabat Fine Arts High School.

The aims of this festival is national and international cooperation on arts ,leading to developments in terms of peace friendship,abilities and knowledge and to raise the interaction between different cultures.

THEME: History ,nature and culture of my country.(Bring me your colour the friendship of colours.)

APPLICATION: The competition is open to students studing at Fine Arts High School who had never before joined and children from all over the world aged between 14 and 18.

According to the results a teacher and a student will be invited to join the ceremony and the work-shop. Each school can join with maximum 20 painting. The paintings should be sent to given address by post.

TECHNIQUES: All techniques on paper are allowed.

SIZE: Art work should not exceed 30x42 cm. Please do not put the art work on paspartus.

PRIZES:

A. COMPETITION PRIZE

20 students will be given first prize medal

40 students will be given second prize medal

60 students will be given third prize medal

100 students will be given mansion and participant document.

B. WORK SHOP PRIZES

3 the best collection prize

40 the best art work prize

60 exhibition prize

Participant documents will be prepared for each student teacher and school.

THE RESULTS

The art works will be sent to the given address before march 23th 2012

The results will be declared on our mail address www.trabzon.meb.gov.tr on april 06th 2012.The results announced will show the schools students and teachers who have been prized.The results will also be sent to the given mail address.The winners will be invited to our city for the workshops and for the other activities.

THE WORK SHOP

It will start on 02-05-2011

1st day-arriving Trabzon and city tour.

2nd day-art work drawing sites of Trabzon .

3rd day -art work ,drawing in the country drawing nature

4th day free time for groups,judging the art works

5th day -prize ceremony ,opening of the exhibition.

THE JURY

Yrd.Doc.Dr. raif KALYONCU Black Sea UniversityHead of demantment of fine arts

Öğr.Gör.Kenan DEMİR Black Sea UniversityHead of demantment of fine arts

Irfan BİLGİN Akçaabat Fine Arts HighSchool art teacher

Mümin CANDAŞ Akçaabat Fine Arts HighSchool art teacher

Sebahattin KILIÇ Akçaabat Fine Arts HighSchool art teacher

Sezgin ERKOL Akçaabat Fine Arts HighSchool art teacher

Nurgül FERAHOĞLU Akçaabat Fine Arts HighSchool art teacher

Necati Seydi FERAHOĞLU Akçaabat Fine Arts HighSchool art teacher

Atilla BÖLÜKBAŞI photographer

INFORMATION

From each participant school a teacher and a student are , invited to Prize Cremony and the Workshop.During their visit,all their expenses will be provided by Trabzon Governorship.Participants will only pay their flight costs.The participants should inform their exact arrival time to Trabzon.So they will be met at the airport.

All participants should be in Trabzon on 07-05-2012 .

The art works produced will not be given back.THe commite of the contest will keep them.

The participants will bring their own equipment ,but they will be given paper,pancil.rubber,drawing table...they will also be given T-shirt ,hat bag scarf (specially produced fort he festival)Prize ceremony will be on 11-05-2012 ,15:30 prize ceremony,17:30 opening of the exhibition at National

Art Gallery Every entry should carry the following information (EK-1) in block letters at the back of the painting. According to the results the teams who have gained the right to join the activities will fill in EK-1 form and send it to the given mail address by 20-04-2012.

EK-1 FORM:

First and last name	
Date of birth, male ,female	
Country	
e-mail	
School	
School address and phone number	
School e-mail	
Teacher's name ,last name	

ADDRESS

Akçaabat Güzel Sanatlar ve Spor Lisesi

Fatih Mahallesi Güzel Sanatlar Sokak SÖĞÜTLÜ/AKÇAABAT/TRABZON TURKEY

TELEPHONE:00904622488141

FAX:00904622488165

E-MAIL:trabzonagsl@mynet.com

trabzonagsl@hotmail.com

WEB:<http://www.trabzonagsl.k12.tr>